

# COMMISSION SALES PURCHASE AGREEMENT

## 委托销售采购协议合同

Party A (甲方): DEIL GROUP CO., LTD

Party A Subsidiaries Company(ies): 义乌市歆旻贸易有限公司

Party A Subsidiaries Company(ies): 上海包一夫商务咨询有限公司

Party A Subsidiaries Company(ies):

Party A Subsidiaries Company(ies): 义乌市得昉贸易有限公司

Party A Subsidiaries Company(ies): Other Foreign and Chinese LLC Available on: <https://license.deil-loft.com>

This contract is hereby established between Party A and Party B. The Commission Sales Purchase Agreement contract encompasses various partnership aspects, including factories, trading companies, shipping and logistics entities, and other relevant companies within our specified areas of focus. For further details, please refer to: <https://applications.deil-loft.com>.

Party A is utilizing this contract to ensure the legality of all its business dealings and to foster cooperation and loyalty towards all its partners, with a commitment to nurturing enduring relationships for long-term mutual benefit.

甲乙双方特此订立本合同。委托销售采购协议合同涵盖各个合作方面，包括工厂、贸易公司、航运和物流实体以及我们指定重点领域内的其他相关公司。欲了解更多详情，请参阅: <https://applications.deil-loft.com>。

甲方利用本合同确保其所有业务往来的合法性，并促进对所有合作伙伴的合作和忠诚，并致力于培养持久的关系，以实现长期互利。

### 1. COMMISSION PAYMENT (佣金支付):

本佣金销售购买协议（以下简称“协议”）由甲方与乙方签订。

1.1. Party B agrees to pay Party A the commission as specified in the table below:

1.1.1. 乙方同意按下表规定向甲方支付佣金:

C/D	Gross Amount (in USD) of Party A's Buyer (sales) 甲方买家总金额 (美元) (销售额)	% Commission %佣金	Commission Applied on. 佣金适用于
1	0 to \$100,000	5%	Total Sales Amount
2	Greater than \$100,000 to \$500,000	5%	Total Sales Amount
3	Greater than \$500,000 to \$1,000,000	5%	Total Sales Amount
4	Greater than One Million USD to One Hundred Million USD	5%	Total Sales Amount
5	Greater than One Hundred Million USD	5%	Total Sales Amount

### 2. DYNAMIC CONTRACT (动态合同):

Party B acknowledges that this Agreement is dynamic and subject to regular upgrades and modifications.

乙方承认本协议是动态的，会定期升级和修改。

### 3. ACCEPTANCE OF TERMS AND CONDITIONS (接受条款和条件):

Party B fully agrees to all the terms and conditions outlined in the Agreement, which can be accessed via the following link: <https://cspa-contract.applydeil.com>

乙方完全同意协议中列出的所有条款和条件，可通过以下链接访问: <https://cspa-contract.applydeil.com>

### 4. SHIPPING AND LOGISTICS (运输和物流):

All shipping and logistics related to the Commission Sales Purchase Agreement, as stated in Clause 6.0 of the CSPA, shall be handled exclusively by Party A. Party B is not permitted to arrange any shipping for Party A's customers.

如《委托销售采购协议》第 6.0 条所述，与《委托销售采购协议》相关的所有运输和物流均应由甲方全权负责。

- ❖ **By accepting this Agreement, Party B acknowledges and agrees to all the terms and conditions (<https://terms-condition.deil-loft.com>) set forth herein.**  
通过接受本协议，乙方承认并同意本协议中规定的所有条款和条件 (<https://terms-condition.deil-loft.com>)。

#### PARTY A (甲方):

Company Name (公司名称): DEIL GROUP CO., LTD

Legal Representative (合法代表):

Company Address (公司地址): 义乌市福田街道稠州北路 1746 号 (欧洲风情商业街 11 号楼) 314 号房间

Province (省): Zhejiang

Country (国家): P. R. China

Phone Number (电话号码): +8617826077327, +2348064391254

Office Phone (办公室电话): +8615502426515, +8615257952014

Fax (传真):

Email (电子邮件): [directors@deileducation.com](mailto:directors@deileducation.com), [b2b@deil-loft.com](mailto:b2b@deil-loft.com)

Signature (签名):

Official Seal (公章):

Date (日期):

#### PARTY B (乙方):

Company Name (公司名称):

Legal Representative (合法代表):

Company Address (公司地址):

Province (省):

Country (国家): P. R. China

Phone Number (电话号码):

Office Phone (办公室电话):

Fax (传真):

Email (电子邮件):

Signature:

Official Seal (公章):

Date (日期):

Disclaimer: Contract Number (合同号): DEIL19902023-885786

This Sales Contract Agreement, including the template provided, is intended for DEIL Group Warehouse Management Services. The content of this agreement, including any disclaimers, is not specific to any particular company or individual circumstances. It is the responsibility of the parties involved to carefully review, modify, and seek legal counsel to ensure that the agreement meets their specific requirements and complies with all applicable laws and regulations. DEIL Group Company Limited assume no liability for any damages or losses arising from the use or interpretation of this agreement.

免责声明: 本销售合同协议 (包括提供的模板) 适用于 DEIL 集团仓库管理服务。本协议的内容, 包括任何免责声明, 并不针对任何特定公司或个人情况。相关各方有责任仔细审查、修改并寻求法律顾问, 以确保协议满足其特定要求并符合所有适用的法律和法规。DEIL 集团有限公司对因使用或解释本协议而产生的任何损害或损失不承担任何责任。